
高品质玻璃珠、珠片、奥钻、捷克钻、尿素珠

产品名称 高品质玻璃珠、珠片、奥钻、捷克钻、尿素珠

公司名称 潮州市汇丽珠品有限公司

价格 10.00/斤

规格参数 种类:其他
材质:玻璃/琉璃
风格:明星风尚

公司地址 广东省潮州市新洋路军分区左侧3号铺面

联系电话 86-07682279535/2271665 13539382555

产品详情

种类 其他 材质 玻璃/琉璃
风格 明星风尚 样式 男女通用
水钻分类 珠饰 品牌 汇丽
送礼对象 送父母/长辈、送孩子/宝

宝、送女友/老婆、送男友
/老公、送朋友、送同事、
送客户、送领导、送同学
、送恩师、送老外、送哥
哥/弟弟、送姐姐/妹妹、
其他

使用场合 广告促销、会议庆典、办
公福利、商务公关、答谢
客户、开业典礼、节日庆
祝、婚庆、生日、乔迁、
毕业升学、外事、宗教用
品、其他

专业生产.销售各种进口,国产高品质玻璃珠、珠管、珠片(pvc.pet)、尖底爪钻、平底爪钻、中孔钻、梅花
钻、手缝钻、爪钻、烫钻、钻链、钻网布、钻珠布、合金钻）、水晶珠、水晶吊坠、塑胶珠、仿珍珠、
尿素珠(环保)、abs珠、压克力钻、手缝钻、压克力珠、树脂钻、、木珠等辅料.饰品,本产品广泛适用于服
装、婚纱、手袋、工艺鞋、灯饰、工艺品、圣诞品上的装饰用料.产地有,日本产、奥地利产、捷克产、韩
国产、台湾产、自产等依客户所需供货。产品规格:圆珠，角珠，珠管等一般直径在1.5mm－5mm，中间
有小孔,供穿纱线玻璃彩珠:6/o,8/o,11/o.12/o.15/o⋯⋯玻璃珠管:1",2",3",4",5"......玻璃角珠:6/o,8/o,11/o....塑料
珠直径:2mm,2.5mm,3mm,4mm,5mm,6mm,8mm,12mm....珠片(亮片)直径:2mm.3mm,4mm,6mm,8mm,12mm...3
0mm等各形状,各规格,,品种齐全,质量保证.公司尽力做到与{"珠"}有关的全方位服务，满足各大客户的需
求,热诚欢迎全国各地用料厂家,单位来样,来电查询,订购,并能大量供货.愿与全国各地厂家,单位,真诚合作,
共同发展.★业界唯一率先推出环保玻璃珠,珠片(pvc,pet)等珠饰品,产品符合欧盟rohs指令2002/95/ec及其补
充指令2005/618/ec3的要求★定货时请说明需不需要环保料,（注：所发布图片及文字未经汇丽公司明确书
面授权许可任何单位或个人不得以任何方式复制、传载，谢谢合作！最终版权、解释权归汇丽珠品有限
公司所有！）客服热线：（0768）2226666欢迎登陆我公司网站http://www.hlzp.com.cn电话： +86 768
2279535 2271665传真： +86 768 2357305

特别提示:《公司自08年12月起有偿提供全套实物水晶钻饰样卡(11＋6)，款式颜色共500多种，产品包括:



奥钻，捷克钻，合资钻,（尖底水钻 &平底水钻 &中孔钻 &梅花钻 &手缝钻 &爪钻 &烫钻 &钻链 &钻网布
&钻珠布 &合金钻).水晶珠.水晶吊坠等(￥:1880.00) 》

we produce and sale all kinds of imported and homemade beads, such as glass beads ,beads, sequins(pvc.pet),plastic
beads, imitated pearls, carbamide beads( environment-protected),abs beads, acryl crystal crossed-sewing crystal, acryl
beads, wooden bead,glass crystal, ungula crystal( cuspate bottom, flat bottom) diamond jewel,holed diamond, crude
emerald and so on. our products are used widely as accessory materials of fashion,wedding dress, handbag, craftwork
shoes, light decoration, arts and crafts and christmas article.producing area: japan, austria, czechoslovakia, korea,
taiwan, self-produced etc., and it depends on the customer.products specification:usually, the diameter of the round
bead, horny bead and tubal bead is from 1.5mm to 5mm. there are small holes in the middle of them which are for
pulling on the yarn.glass colorful beads:6/o,8/o,11/o.12/o.15/o⋯⋯glass tubal beads:1",2",3",4",5"......glass horny
beads:6/o,8/o,11/o....the diameter of the plastic
beads:2mm,2.5mm,3mm,4mm,5mm,6mm,8mm,12mm....2mm.3mm,4mm,6mm,8mm,12mm...30mm the diameter
of the sequins:we can offer you all kinds of beads, no matter what shape or specification,with full range and quality
guarantee.in order to satisfy our customers, our company do our endeavor to make the all-around service which has
somethingto do with “bead”..we welcome the customer designs, inquiring by phone and placing order of the
factories from the whole country,and we also can supply a mass of products.wish that we can cooperate with the
factories and units from all over the country, developing together.

the “mgb star brand” glass bead which produced by japansongye glass bead industry company owns a history of
more than 70 years so far(since 1935)the “mgb stra brand” which made by the most advanced manufactory
elaborately embodies the unequalledprofessional technology of the glass bead manufacturer who is centuries-old and
creative.the glass bead which produced by the company is well-proportioned, almost no difference between beads
body,with sterling, steady color, good color fastness and high transparence and brightness and zero blemish,which has
established a new standard in the glass bead market and is the quality sign in the same glassbead trade of the world.our
company take the lead time in producing the environment-protected glass bead, sequin(pvc,pet)etc.our products are
up to the efta rohs injunction 2002/95/ec and the request of it’s complementaryinjunction 2005/618/ec3please let us
know if you need the environment-protected material or not when placing the order.(note: without the specific
written authorization of our company, any unit or individual shall not copy ordownload our published pictures and
letters in any way. thank you for your cooperation! final copyright andexplanation right reserved)
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